
 
 
 
 
Geachte Raadsleden en leden van de raadscommissie, 
 
De gemeente wil meer stadjes in beweging krijgen, dat is de kern van het meer 
jarenplan programma Sport en Bewegen 2010-2020. 
De gemeente gaat een nieuwe topsporthal bouwen bij de Euroborg, maar doet 
dit ten koste van de door haar voorgestane breedtesport in de sporthal de 
Wijert.  
 
 
Groningen heeft nu meer dan 200.000 duizend inwoners, in een jonge stad zijn 
veel voorzieningen nodig. Gemeente zegt breedte sport de prioriteit te geven. 
Dat sport en bewegen al jaren goed voor lichaam en geest, voor jong en oud 
dat weten we al jaren. Ook het landelijk beleid is gericht op meer sport en 
beweging voor alle groepen en leeftijden. Dit draagt bij tot een gezonder leven 
en daarmee indirect tot lagere kosten met betrekking tot de gezondheid in de 
breedste zin voor de overheid.  
In sporthal de Wijert badminton wordt al jaren  gespeeld door 60+ van de 
vereniging de Slagvink. Minister Schippers heeft altijd gezegd 
sportvoorzieningen moeten zo dicht mogelijk bij de mensen in de wijk blijven. 
De jeugd en ouderen uit de buurt de Wijert kunnen lopend naar de sporthal. 
Bewoners uit aangrenzende wijken zonder sporthal zoals bijvoorbeeld 
Coendersborg, Helpman en de Oosterpoort kunnen zonder al te veel moeite de 
hal met de fiets bereiken. De sporthal Euroborg zal overdag worden gebruikt 
voor uitsluitend topsport en leerlingen van de Noorderpoort College. Om toch 
een efficiënt gebruik van de hal mogelijk te maken worden sporters uit andere 
wijken genoodzaakt s avonds gebruik te maken van de hal. Hun eigen hal, 
sporthal de Wijert, wordt hiervoor opgeofferd. Ook voor de sporthal de Alo 
Bestaan sloopplannen.   
 
Dit  wil de gemeente bovendien doen in een situatie dat er al een nijpend 
tekort is aan sporthallen in de zuidelijke wijken. 
Iedereen kan op zijn vingers natellen dat als twee hallen worden gesloopt, 
twee hallen die zowel overdag als ’s avonds beschikbaar zijn, en als ter 
compensatie één hal ’s avonds beschikbaar zal komen, er een nog groter tekort 
aan sporthallen zal ontstaan.  
 



 
Dit is niet wat de rijksoverheid voorstaat. Dit staat haaks op het beleid dat de 
gemeente zegt voor te staan in haar programma Sport en Bewegen 2010-2020. 
Waar wil de gemeente de betrokken  sporters herbergen? 
Het gemeentelijk beleid leidt tot ledenstop òf zoals de Slagvink het ophouden 
van bestaan van hun badminton vereniging. Dit mag echt niet gebeuren! 
 
Afgezien van de zeer beperkte en zwaar onvoldoende capaciteit geeft de 
locatie ver buiten de Wijert ook de nodige problemen. Zelf naar  de 
sportsporthal de Euroborg gaan is geen optie voor kinderen. De kinderen 
kunnen er niet meer lopend heen. Zij die op zich groot genoeg zijn om op de 
fiets te gaan moeten dit veelal in het donker, in de spits, doen. Ze moeten 
drukke wegen moeten kruisen, zoals de Verlengde Hereweg, de Helperzoom en 
de Helperbrink. Wegen die deze gemeente gebruikt om de ringweg te 
ontlasten door het verkeer door de wijken te sturen. Ouders die hun kind te 
jong vinden om zelfstandig naar een sporthal een paar wijken verder te fietsen, 
moeten de tijd en de energie en het vervoer vinden de kinderen te brengen. Bij 
de Euroborg worden ze geconfronteerd met een zeer druk gebied en waar 
parkeergeld wordt gevraagd.  
 
Weet u dat het al moeilijk is voor sportverenigingen om ouders te mobiliseren 
om zaterdag ochtend hun kinderen naar een sportveld te brengen zowel in de 
stad als naar buiten de stad?  
Ouderen zoals leden van de Slagvink hebben nu de mogelijkheid  om in de  
ochtend/middag te gaan sporten,  De sporthal staat centraal in de wijk is altijd 
bomvol . 
Onze sporthal heeft een tribune en kantine. Dit maakt publiek bij wedstrijden 
mogelijk en biedt mogelijkheden om sociale contacten op te doen in de wijk.  
B Slim, opgezet door onder andere de gemeente,  maakt ook gebruikt van de 
sporthal. Via B Slim worden door jongeren werkers , het MJD, en in 
samenwerking met sportverenigingen, kinderen en jongeren uitgenodigd bij 
sporten zoals bijvoorbeeld basketbal, zaalvoetbal en een sportinstuif.  Deze 
activiteiten kunnen niet in een spelhal/gymzaal  worden gedaan. BSlim is zeer 
actief in de aandachtwijken, de jeugd komt niet alleen in beweging, maar het 
brengt de  jeugd ook dichter bij elkaar.  
Leerlingen van de Tamarisk en kinderopvang kunnen nu overdag gebruik 
maken van de sporthal. En hal waar de kinderen niet alleen kunnen turnen 
maar ook allerlei andere sporten als voetbal, basketbal en hockey kunnen 
doen. . In de ‘spelhal’ zullen de mogelijkheden voor teamsporten minimaal zijn.  
 



Als de sporthal de Wijert er niet is betekent  dat de hele zuidoostkant van de 
stad niet meer beschikt over een sporthal:  Helpman,  de Wijert, de 
Rivierenbuurt, Grunobuurt!   
Korfbal vereniging Nic wordt heel erg getroffen. De jeugdleden komen 
voornamelijk uit de Wijert zelf.  
 
Van de 2 te slopen  sporthallen zal als het aan de gemeente ligt alleen nog 
gekeken worden of de oude Alo behouden kan worden.  Waarom wordt niet 
gekeken of de  sporthal de Wijert kan worden gerenoveerd? Uit onderzoeken 
blijkt dat de hal heel erg wordt gewaardeerd door de gebruikers. Bovendien 
heeft de gemeente jarenlang op de hal in de Wijert bezuinigd door geen of 
amper onderhoud te plegen. Het uitgespaarde geld in de Wijert moet ook weer 
gebruikt worden voor de Wijert in de vorm van een goede, eventueel 
gerenoveerde, sporthal.  
 
Waarom wordt de bewoners van een groot deel van zuid-Groningen geen 
mogelijkheid geboden om te sporten in een sporthal in de buurt?  
Niet alleen dat, maar worden ze gedwongen uit te wijken naar een ander druk 
deel van de stad met een hele sterke afname van capaciteit of te wel 
beschikbare uren? Waarom verwijderd de gemeente een sporthal juist in de 
aandachtwijk de Wijert?  
 
Conclusie : De sporthal de Wijert moet worden vernieuwd. De bewoners, jong 
en oud, de Tamarisk en de kinderopvang, hebben recht op een volwaardige 
sporthal in de wijk. Voor 2 miljoen kan de gemeente dit allemaal realiseren in 
10 jaar tijd dat is structureel 2 ton per jaar 
Dan hoort u ook niemand klagen en kan men genieten van sport waar het voor 
is.  
 
 


